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Fonnand Annette Rasmussen bød velkommen og orienterede om dagens forløb.

Generalforsamlingen blev påbegyndt kl. ca. 14.00. Der var 22 medlemmer inkl.
bestyrelsesmedlemmer til stede.

Torsdagsklubben,afReferat ordinær generalforsaml ing den 11 kt2024 41 00torsdag april
Bisserups forsamlingshus.

Punkt 1: Valg af
di

Kim Marker blev valgt, takkede for valget og konstaterede, at
var indvarslet

Punkt 2:Valg af
stemmetællere

Der var intet at stemme om, så der valgtes ingen stemmetællere

Punkt 3:
Beretning

Beretn blev at

Torsdagsklubbens
F, Annormand ette Rasmussen beretn omaflagde ing

rkeVI SæSONCN Beretn2023t24. erngen vedlagt.

Punkt 4: Regnskab,
herunder
fastsættelse af
kontingent tidspunktet for tildeling af tilskud. Lykke opryste endvidere, at

tilskuddet fra slagelse kommun e i 2a23 var på kr. 15.000. Havde
foreningen ikke modtaget to årstilskud i 2023, ville regnskabet have
udvist et ikke ubetydeligt underskud. Der udspandt sig herefter en
længere debat om foreningens økonomiske situation. Det blev pålagt
bestyrelsen at finde nogie rrruiigiretiei-foi- at øge iirtiiægter eig
minimere udgifterne. også at undersøge muligheden for at reducere
lejen til forsaml ingshuset og ænd re aktivitetsniveauet.

Fremadrettet bør antallet af medlemmer fremgå af regnskabet.

Regnskabet blev herefter enstemmigt godkendt af

omorienterede reviderededetLykke for som2023 fVAregnskab
tiludsendt medlemmerne. kLykke gennemgi ogregnskabet påpegede

at tilskuddet toindeholdt ford kom havdemunen ænårstilskud, dret

Punkt 5: lndkomne
forsl

kontingentet til kr. 200
blev

havde foreslåetBestyrelsen afforhøjelse

Punkt 6: Valg af
bestyrelse:

Bestyrelsen ser derfor ud som følger:

Formand: Annette Rasmussen
Næstformand: Nina Hoffman
Kasserer: Lykke Jensen
Blomsterar.: Sanne Nielsen
Sekretær: Else-Margrethe Marker

Nina, Susanne
Karen Ruwald,

og Annette modtog alle genvalg
modtog genvalg som suppleant.

til bestyrelsen.

samt suppleant Karen Ruwald



Hans Peter Olsen, modtog genvalg som revisor
Georg Hansen blev valgt som revisor
Hans Bang blev valgt som revisorsuppleant

Punkt 7: Eventuelt intet

Kim Marker afsluttede generalforsamlingen kl, 15.20 og takkede for god ro og orden. Efter
generalforsamlingen blev der drukket kaffe og spist lækre lagkager, som var lavet af Susanne
Tranborg og Nina Hoffmann

Annette Rasmussen takkede for samarbejdet i den eksisterende bestyrelse, takkede alle de
medlemmer, der hjalp med såvel opstilling som afrydning iforbindelse med arrangementer.

Efter generalforsamlingen blev der afholdt lotteri med gode præmier.

Kim Marker
Dirigent

Marker
Referent
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Formandens beretning til Torsdagsklubbens generalforsamling den 11.4.2024.

Den LL. maj 2023 kørte Torsdagsklubben til Fuglsang Kunstmuseum. Desværre var
jeg ikke selv i stand til at deltage på grund af sygdom, men jeg hørte efterfølgende, at
det havde været en dejlig tur. På tilbagevejen spiste man frokost på Asia i Nykøbing F.

En stor tak til bestyrelsen e
Løvfaldsturen dette år fandt sted temmelig tidligt. Allerede den 24. august køne vi i

privatbiler til Geomuseum Fakse. En hyggelig tur til et flot og imponerende landskab.
Det er utroligt, hvad der er blevet fundet i tidens løb. Årsagen til den tidlige udflugt
lå også i, at Jim Lyngvild havde en udstilling på museet, som ville blive taget ned få
dage eften Det var udstillingen INORROOQ - Hamskifteren. En helt fantastisk fantasi.

Den 12. oktober havde vi besØg af John Andersen. Han er uddannet tØmrer og
arkitekt. Desuden har han skrevet mange bøger, og så er han grønlandsfarer og
opdagelsesrejsende og medlem af Eventyrernes Klub. Han fortalte om: Rundt om
Grønland i kajak. En fængslende fortælling krydret med historier om sine børn og om
de mange mennesker, han havde mødt.

Torsdag den 9. novernber underholdt De Dysted Spillefolk. 12 personer fra gruppen
spillede dansemusik, shanties og sange, vi kunne synge med på. Alle havde en rigtig
dejlig eftermiddag.

Vi afsluttede året med julefrokost den 7. december. Vi var 34 tilmeldte, og igen i år
var der lækker mad fra Camilla fra Grønbrohallen. Vi havde et musikalsk indslag af
Gitte JØrgensen, der spillede melodier af Kai Normann Andersen. Efterfølgende læste
Helge Taggartz uddrag af Peters Jul- en historie man aldrig bliver træt af. Tak til
begge to. Julefrokosten sluttede rned kaffe og småkager og amerikansk lotteri, der
blev afviklet i nogenlunde ro og orden. Det var en rigtig skøn eftermiddag.

Det nye år bød på besøg af Annemarie Hessellund Beanland fra Lystrup ved Århus.
Hun causerede over begrebet:8O - fed - færdig - eller hvad. Et ret humoristisk
causeri om det at ældes - med eller uden ynde. Det kom der mange pudsige

anekdoter ud af. Efter pausen fortalte hun om sit eget liv, der absolut havde budt på

mange forskel I ige oplevelser.

Den 29. februar havde vi besØg af to ældre gentlemen. Det var Duoen Øst/West, der
brugte harmonika og guitarlbanjo til hjælp for deres optræden. Også her sang vi alle
med imellem fortællinger fra deres optræden rundt omkring.



I marts måned fortalte Helle Kjems fra Det lille galleri her i Bisserup om sin tid som
sygeplejerske tilknyttet forskellige hospice. Jeg var ikke selv tilstede, men har h6rt, at
det var et utroligt godt foredrag.

I efteråret skiftede vi instruktØr på stolegymnastikken. Lise Kreipke, der ellers havde
taget sig af den gymnastik rvar så uhgldig at falde og brække noget i det ene ben.
Efter en tid, hvor gymnastikken lå stille, indvilgede Gitte Egeskjold i at overtage
stolegymnastikken, først nogle gange i resten af 2O23, derefter i j.. halvår af ZOZ4. En
beslutning, vi i Torsdagsklubben er utrolig glade for. Men en kæmpestor tak skal lyde
til Lise Kreipke for sit mangeårige arbejde med gymnastikken.

I Torsdagsklubbens bestyrelse har vi været ret betænkelige med hensyn til
Økonomien. Kassereren vil efterføtgende aflægge regnskab, men vi har alt om, at
prisen på vore udflugter må justeres i fremtiden. F.eks. nu den kommende
løvspringstur: Den går til Frihedsmuseet i København. Og når et sådant arrangment
skal finde sted, er der jo en del udgifter, som er nødvendige: bus, entre, frokost mv.
Vi har forsØgt at holde udgifterne nede, men alle steder er alting blevet dyrere,
samtidig med at vort tilskud fra kommunen er faldet. Vi må desværre sætte prisen
ved 30 tilmeldte til 400 kroner pr. medlem og 450 kroner for ikke medlemmer. og
hvis der er mindre end 25 titmeldte, må vi desværre aflyse. Det er beklageligt, men
nØdvendigt.

og så har vi siden sidste generalforsamling mistet vores revisor yngve Christensen.
Han døde i november sidste år og herfra skal lyde et: Ære være yngves minde.

Til slut viljeg gerne takke bestyrersen og alle, der har været med til at få
Torsdagsklubben til at fungere. TAK.
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